



和景華人聯誼會

CHINESE ASSOCIATION OF WOKING

www.cawoking.org.uk

关于 CCP 组织的活动预告

CCP Notice

2019年2月19日星期二：下周二适逢元宵节，又逢英国的半学期假，CCP组织做灯笼和包五彩元宵的主题活动。元宵节那天正好可以教孩子们学做几款纸灯笼。欢迎家长们带孩子参加，做灯笼，做元宵，感受中国传统文化，欢迎会员和非会员有兴趣的朋友来参加。



19th Feb 2019 Tuesday: Next Tuesday is the Lantern Festival, coincide with the school half term holiday. CCP organizes the theme activities of lanterns and colorful glutinous rice dumplings. Parents are welcome to take their children to participate, make several paper lanterns and make dumplings too, experience Chinese traditional culture. Welcome members and non-members to join us.

收费：会员每人两镑，非会员每人三镑，儿童每人一英镑（16岁以下儿童），3岁以下免费。希望每个家庭都会准备自己的拿手小菜带来与我们分享。凡未带美食者，每人多交五镑。

Costs: Member £2 each, Non-Members £3 each, Child £1 (children are under 16 years of age), Under 3 years old is free. Hopefully every family please prepare their own main dishes to share with us. Those who does not bring any food along will pay an additional £5 per person

Programme 节目时间表:

10:30am	CCP opens	设置和准备
10:45am - 12:30pm	make lanterns and dumplings	做灯笼和包五彩元宵
12:30pm - 2:00pm	Lunch	午餐

地点/Venue: Old Woking Community Centre, Sundridge Road, Woking GU22 9AT

联络人/Contact : 孔繁红/Fanhong Kong or Adela Shum ccp@cawoking.org.uk or via CCP wechat group